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BURMISTRZ  KARPACZA

za pośrednictwem
Przewodniczącego Rady Miejskiej

Karpacza

ZAPYTANIE  RM 0003.340.2024

W SPRAWIE :

• Działalności Referatu Straży Miejskiej w Karpaczu 

OPIS  STANU  FAKTYCZNEGO:

• Panie Burmistrzu sprawuje Pan nadzór nad działalnością Straży Miejskiej, zasadnym było-
by wprowadzenie tzw. dzielnicowych strażników miejskich tak jak to miało miejsce jeszcze
kilkanaście lat temu, strażnicy odpowiedzialni byliby za konkretne rejony miasta, obecny
Komendant Straży Miejskiej jako strażnik pracował już w takiej formule, wprowadzenie ta-
kiego rozwiązania zwiększy skuteczność i odpowiedzialność strażników za konkretne rejo-
ny miasta. 

PYTANIA :
 
1. Jaką widzi Pan możliwość wprowadzenia dzielnicowych Straży Miejskiej w Karpaczu?

ZAŁĄCZNIK :
                            

• brak

Grzegorz Kubik

…………………..

 


